
Teksten nedenfor er avskrift fra 

St.prp. nr. 4 (1972-73). Om verneplan for vassdrag 

Dette er daværende Industridepartementets tilråding av 5. mai 1972, som ble godkjent 

ved kongelig resolusjon samme dag. 

Objekt nr. 197. 

KOKELVA 

Kontaktutvalget har foreslått vassdraget varig vernet under henvisning til at de kjente 

utbyggingsinteressene er ubetydelige, mens vernehensynene er vesentlige. 

Hovedstyret har ført Kokelva opp på listen over objekter hvor de ikke kjenner til utbyggingsinteresser. 

Direktoratet for jakt, viltstell og ferskvannsfiske gir uttrykk for at en rekke mindre vassdrag i fylket 

burde være unntatt fra kraftutbygging, enten fordi de er bra laksevassdrag, eller fordi det finnes 

områder som er fisketomme. Slike områder vil bli viktige referanseområder i fremtiden. I flere av 

disse vassdragene er det i gang undersøkelser, eksempelvis nevnes Kokelva. 

Fylkesfriluftsnemnda i Finnmark er stort sett enig med Kontaktutvalget og Hovedstyrets forslag til 

vassdrag som bør vernes mot kraftutbygging, men fastholder at Altavassdraget bør fredes. 

Fylkesmannen og Fylkestinget i Finnmark har ikke merknader til verneforslaget 

Departementet har ikke noe imot varig vern av Kokelva.  

 


